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Abstract (en)
[origin: WO8503210A1] Installation enabling to successively adjust, on a screen I, the size of a series of standard images to be fused with the
image of a person P to enable said person to observe through a mirror M the mixed images thus obtained. The projector (1) and its mirror M (2) are
slidingly mounted on a funicular of which the rails (16 and 17) have a slope equal to the slope of the lowest radius of the projected beam.

Abstract (fr)
Installation permettant d'ajuster successivement, sur un écran E, la taille d'une série d'images types à fusionner avec l'image d'une personne P,
pour permettre à cette personne d'observer au travers d'un miroir M les images mixtes ainsi obtenues. Le projecteur 1 et son miroir M2 sont montés
coulissant sur un funiculaire dont les rails 16 et 17 ont une pente égale à la pente du rayon le plus bas du faisceau projeté.
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